
 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

 22.06.2015                                     м.Черкаси                                                    № 34   

                             

        засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки, культури, 

                          духовності, молодіжної політики та спорту 

 

Всього членів комісії –11 

 

Присутні члени комісії:  Лега Ю.Г., Руснак Т.Г., Величко Л.Г., Касян В.П., 

Костогриз І.І., Мартинова О.М., Муляров Є.А.  

Відсутні: Гнідая С.А., Олійник О.В., Хижняк В.М., Бієвець Ю.В. 

 

 

Голова комісії -  Лега Ю.Г. 

Секретар -  Руснак Т.Г. 

 

Запрошені: 

 

Пасічник Сергій Леонідович – директор Департаменту інформаційної політики 

та комунікацій з громадськістю облдержадміністрації; 

Карманнік Роман Володимирович – директор Департаменту економічного 

розвитку і торгівлі облдержадміністрації; 

Сімушіна Оксана Іванівна – заступник директора Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації; 

Лепьошкіна Таміла Яківна – заступник директора Департаменту інвестиційно-

інноваційної політики та зовнішньоекономічних зв’язків облдержадміністрації; 

Зеленський Максим Вікторович – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації. 

Бабіченко Світлана Володимирівна – начальник бюджетного управління 

Департаменту фінансів  облдержадміністрації; 

У роботі  комісії взяла участь Коваленко Валентина Михайлівна – голова 

обласної ради. 

                                                      

                                             ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1.Про схвалення перспективного плану формування територіальних громад 

Черкаської області. 

 

Пасічник Сергій Леонідович                   - директор Департаменту інформаційної  

                                                                      діяльності та комунікацій  з  

                                                                 громадськістю облдержадміністрації 

 



2.Про внесення змін до Програми розвитку інформаційного простору 

Черкаської області на 2012-2016 роки. 

                                                                       

Пасічник Сергій Леонідович                   - директор Департаменту інформаційної  

                                                                      діяльності та комунікацій  з  

                                                                      громадськістю     облдержадміністрації 

 

3.Про внесення змін до Програми підтримки розвитку українського козацтва в 

Черкаській області на 2012-2015 роки. 

 

Пасічник Сергій Леонідович                   - директор Департаменту інформаційної  

                                                                      діяльності         та        комунікацій       з  

                                                                      громадськістю облдержадміністрації 

 

 

4.Про план реалізації Стратегії розвитку  Черкаської області на  період 2015-

2017 роки. 

 

Карманнік Роман Володимирович          - директор  Департаменту економічного 

                                                                       розвитку і торгівлі обласної державної 

                                                                       адміністрації 

 

5.Про внесення змін до рішення обласної ради від  21.01.2015 № 36-1/VІ «Про 

обласний бюджет на 2015 рік». 

 

Митюк Тетяна Сергіївна                           -заступник   директора    Департаменту 

                                                                      фінансів облдержадміністрації 

 

6.Про клопотання щодо присудження щорічної Премії Верховної Ради України. 

 

Сімушіна Оксана Іванівна                      - заступник  директора  Департаменту 

                                                                      освіти і науки облдержадміністрації 

 

7.Про обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та 

впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському національному 

університеті імені Богдана Хмельницького. 

 

Сімушіна Оксана Іванівна                      - заступник директора Департаменту 

                                                                      освіти і науки облдержадміністрації 

 



8.Про хід виконання рішення обласної ради від 26.06.2012 № 16-4/VІ «Про 

програму розвитку туризму в Черкаській області». 

 

Лепьошкіна Таміла Яківна                         - заступник директора Департаменту 

                                                                         інвестиційно-інноваційної політики 

                                                                         та зовнішньоекономічних зв’язків 

 

9.Про депутатське звернення Касяна Василя Петровича. 

 

Лега Юрій Григорович                              - голова постійної комісії 

 

10.Про   план  роботи  постійної  комісії  обласної  ради з питань освіти, науки, 

культури, духовності, молодіжної політики та спорту на ІІ півріччя 2015 року. 

 

Лега Юрій Григорович                              - голова постійної комісії 

 

Різне. 

 

1.Про лист Департаменту освіти і науки облдержадміністрації (Лега Ю.Г.) 

 

2.Про лист Голови Федерації профспілок Черкаської області Шевченка Петра 

Васильовича  (Зеленський Максим Васильович). 

 

1.СЛУХАЛИ:  

Пасічника С.Л. Про схвалення перспективного плану формування 

територіальних громад Черкаської області. Сергій Леонідович надав 

інформацію з пропозиціями щодо перспективного плану формування 

територіальних громад. Зокрема, зазначив, що за період від попередньої сесії 

обласної ради, де перспективний план формування територіальних громад 

Черкаської області не було схвалено, керівництвом обласної ради, 

облдержадміністрації, директорами профільних департаментів, депутатами 

обласної ради проведена значна роз’яснювальна робота з громадами області 

щодо питання формування громад на території області. Представники обласної 

влади побували у всіх районах, у багатьох населених пунктах з метою почути 

думку громадян, оскільки об’єднання територіальних громад, відповідно до 

Закону, справа добровільна. На даний момент про кінцевий результат щодо 

перспективного плану об’єднання громад говорити не можна, бо ще надходять 

пропозиції, рекомендації, зауваження, які необхідно опрацювати. Є чимало не 

згодних створювати об’єднання громад, вони мають право залишатись поза 

створеними об’єднаннями, але у такому випадку є серйозні нюанси у 

фінансуванні (Закон). 



ВИСТУПИЛА: 

Коваленко В.М. Вона повідомила, що на минулій сесії не проголосувала за 

схвалення перспективного плану  формування територіальних громад; був час 

вивчити глибше це питання, і вона долучилась до цієї роботи. Зараз ситуація 

50% на 50%. Не маємо права незгодних «ламати через коліно». Але реформи 

проводити треба. Нехай ті, що об’єднаються, будуть прикладом для інших. 

ВИСТУПИВ: Касян В.П., який сказав, що відвідав зібрання багатьох громад, 

справедливих претензій і невирішених проблем багато, багато запитань 

залишається без відповідей, але нам треба працювати над втіленням реформи у 

життя. 

ВИСТУПИВ: 

Лега Ю.Г. Він висловив думку, що як би складно не було, але наше завдання – 

зробити все, щоб перспективний план формування територіальних громад 

Черкаської області був схвалений, ми поставлені реалізовувати плани держави 

для покращення життя громадян України, запропонував підтримати 

перспективний план формування територіальних громад і внести на розгляд 

сесії. 

ВИРІШИЛИ: схвалити перспективний план формування територіальних громад 

Черкаської області і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: 

Пасічника С.Л. Про внесення змін до Програми розвитку інформаційного 

простору Черкаської області на 2012-2016 роки. Доповідач пояснив, що суть 

змін полягає у внесенні змін до позиції 27 додатку до Програми. 

ВИСТУПИЛА: Мартинова О.М., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до Програми розвитку 

інформаційного простору Черкаської області на 2012-2016 роки» підтримати і 

внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

3.СЛУХАЛИ:  



Пасічника С.Л. Про внесення змін до Програми підтримки розвитку 

українського козацтва в Черкаській області на 2012-2015 роки. Сергій 

Леонідович зазначив, що зміни полягають у заміні назв управлінь на 

департаменти. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до Програми підтримки 

розвитку українського козацтва в Черкаській області на 2012-2015 роки» 

підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В. Про план реалізації Стратегії розвитку  Черкаської області на  

період 2015-2017 роки. Доповідач зазначив, що реалізація проекту рішення 

спрямована на соціально-економічний розвиток Черкаської області. План 

реалізації розроблено з метою виконання стратегічних, операційних цілей та 

завдань, які передбачені Стратегією розвитку Черкаської області на період до 

2020 року та спрямовані на підвищення конкурентоспроможності регіону, 

розвитку сільських територій. розвиток людського капіталу, екологічну безпеку 

та збереження довкілля. 

ВИСТУПИВ: Костогриз І.І. Він запропонував підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про план реалізації Стратегії розвитку  

Черкаської області на  період 2015-2017 роки» підтримати і внести на розгляд 

сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С. Про внесення змін до рішення обласної ради від  21.01.2015 № 36-

1/VІ «Про обласний бюджет на 2015 рік». Відповідно до проекту рішення 

доповідач схарактеризувала запропоновані зміни до рішення про обласний 

бюджет, зокрема, зазначила, що по Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації здійснюється перерозподіл видатків споживання 



загального фонду, що здійснюються за рахунок коштів освітньої субвенції з 

державного бюджету у сумі 15.2 тис. грн.; відповіла на поставлені запитання. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від  

21.01.2015 № 36-1/VІ «Про обласний бюджет на 2015 рік» підтримати і внести 

на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Сімушіну О.І. Про клопотання щодо присудження щорічної Премії Верховної 

Ради України. Оксана Іванівна сказала, що  порушено клопотання про 

присудження означено Премії Іщенко Олені Олександрівні, учителю географії 

Іваньківської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів Маньківської районної 

ради Черкаської області, зачитала відомості про досягнення, зокрема, 

зазначила, що підготовлений нею учень став переможцем Міжнародної 

олімпіади з географії (ІІ місце) в Іспанії. 

ВИСТУПИВ: Лега Ю.Г. Він запропонував підтримати даний проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення  «Про клопотання щодо присудження щорічної 

Премії Верховної Ради України» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Сімушіну О.І. Про обласну цільову програму з ліквідації наслідків 

надзвичайної ситуації та впровадження заходів з енергозбереження у 

Черкаському національному університеті імені Богдана Хмельницького. 

Доповідч зазначила, що метою Програми є вжиття комплексу заходів, 

спрямованих на ліквідацію наслідків надзвичайної ситуації – завершення 

капітального ремонту навчального корпусу № 4 Черкаського національного 

університету імені Богдана Хмельницького, який у 1990 році був майже 

знищений пожежею; наразі перебуває в аварійному стані, створюючи небезпеку 

життю і здоров’ю людей; зменшення споживання енергоресурсів в регіоні і, 



відповідно, здешевлення вартості навчання та забезпечення доступності вищої 

освіти для дітей соціально вразливих категорій населення. Шляхом досягнення 

є консолідація ресурсів державного, місцевого бюджетів та  інших джерел, не 

заборонених законодавством, для впровадження заходів цієї програми. 

ВИСТУПИВ: Муляров Є.А. Він запропонував підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про обласну цільову програму з ліквідації 

наслідків надзвичайної ситуації та впровадження заходів з енергозбереження у 

Черкаському національному університеті імені Богдана Хмельницького» 

підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

8.СЛУХАЛИ:  

Лепьошкіну Т.Я. Про хід виконання рішення обласної ради від 26.06.2012 № 

16-4/VІ «Про програму розвитку туризму в Черкаській області». Доповідач, 

зокрема, зазначила, що протягом 2014 року в області паспортизовано та 

інвентаризовано 21 туристичний об’єкт. Оновлено бази закладів ресторанного 

господарства, готелів та аналогічних закладів розміщення і суб’єктів 

туристичного господарювання. Здійснено моніторинг ефективності 

функціонування музеїв та заповідників на території області, стану 

автомобільних доріг, що ведуть до головних туристичних об’єктів області. 

Проведено роботу з розробки туристичного логотипу та бренду регіону. 

Оновлено веб-дизайн та проведено реконструкцію головного туристичного 

порталу області. 

ВИСТУПИЛА: Мартинова О.М. Вона запропонувала інформацію взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням зазначеної програми. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома, продовжити контроль за виконанням 

рішення обласної ради від 26.06.2012 № 16-4/VІ «Про програму розвитку 

туризму в Черкаській області». 

Голосування: 

«За» - 7; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

 

 



9.СЛУХАЛИ:  

Легу Ю.Г. Про депутатське звернення Касяна В.П. Голова комісії зачитав 

звернення, в якому депутат Касян В.П. просить Департамент освіти і науки   

надати інформацію про шляхи вирішення фінансування закладів освіти до кінця 

поточного року. 

ВИСТУПИЛА: Сімушіна О.І., яка надала інформацію щодо порушеного 

питання, зокрема, зазначила, що освітня субвенція для області запланована в 

обсязі 1308,9 млн.грн. При затвердженні місцевих бюджетів освітню субвенцію 

відповідно розподілено. Для покращення фінансового забезпечення 

загальноосвітніх шкіл та утримання дошкільних підрозділів у навчально-

виховних комплексах з місцевих бюджетів також передбачено кошти. Проте 

наявний фінансовий ресурс не забезпечує у повному обсязі потребу в коштах на 

утримання навчальних закладів. Такий стан в першу чергу пов’язаний з ростом 

індексації заробітної плати, ріст якої у червні 2015 року порівняно з груднем 

2014 року відбувся майже у 4 рази, та значним зростанням тарифів на оплату 

спожитих енергоносіїв та комунальних послуг. Департамент освіти і науки 

облдержадміністрації неодноразово звертався до головного розпорядника 

освітньої субвенції – Міністерства освіти і науки України щодо виділення 

області додаткових коштів на покриття дефіциту за рахунок резервного фонду 

освітньої субвенції. Проте додатковий ресурс області не виділено. Внесеними 

змінами до ЗУ «Про загальну середню освіту» передбачено, що реорганізація і 

ліквідація загальноосвітніх навчальних закладів комунальної форми власності 

здійснюється за рішенням сесії місцевої ради без отримання згоди 

територіальної громади. Це дає можливість оперативно вирішувати питання 

удосконалення мережі закладів  освіти. Оскільки школи працюють за 

навчальним роком, то означена робота буде завершена до 1 вересня 2015 року. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала надану інформацію взяти до 

відома. 

ВИРІШИЛИ: надану інформацію взяти до відома. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Легу Ю.Г., який зачитав проект плану роботи постійної  комісії обласної ради з 

питань освіти, науки, культури, духовності, молодіжної політики та спорту. 

Запропонував членам комісії внести доповнення, пропозиції чи зауваження. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала затвердити план роботи комісії 

на ІІ півріччя 2015 року. 

ВИРІШИЛИ: план роботи постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки, культури, духовності, молодіжної політики та спорту на ІІ півріччя 2015 

року затвердити. 

Голосування: 

«За» - 7; 



«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

Різне. 

 

1.Про лист Департаменту освіти і науки облдержадміністрації.  

Голова постійної комісії Ю.Г. Лега зачитав лист-відповідь директора 

Департаменту освіти і науки облдержадміністрації Данилевського щодо 

питання об’єднання ЧНУ та ЧДТУ, в якому, зокрема, зазначено, що означене 

об’єднання можливе лише за ініціативи колективів обох навчальних закладів 

(під час конференції зазначив Міністр освіти і науки України С.М. Квіт); під 

час зустрічі із студентським активом ЧДТУ  голова обласної адміністрації 

Ткаченко Ю.О. зазначив, що не підтримує ідею об’єднання означених вище 

університетів. 

 

2.Про лист Голови Федерації профспілок Черкаської області Шевченка Петра 

Васильовича . 

Інформацію на зазначений лист надав начальник управління сім’ї, молоді та 

спорту облдержадміністрації Зеленський М.В. Він, зокрема, повідомив, що 

запропонований законопроект включений до порядку денного другої сесії 

восьмого скликання засідання Верховної Ради України 18.06.2015. За 

висновками Комітету з питань соціальної політики Верховної Ради України, 

зайнятості та пенсійного забезпечення зазначений законопроект можна 

прийняти за основу. Додатково повідомив, що Міністерство соціальної 

політики України, Міністерство економічного розвитку і торгівлі України, 

Міністерство фінансів України не підтримують даний проект. 

 

Голова постійної комісії                                                                       Ю.Г. Лега 

 

Секретар комісії                                                                                  Т.Г. Руснак 
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        засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки, культури, 

                          духовності, молодіжної політики та спорту 

 

Всього членів комісії –11 

 

Присутні члени комісії:  Лега Ю.Г., Руснак Т.Г., Величко Л.Г., Касян В.П., 

Костогриз І.І., Мартинова О.М., Муляров Є.А.  

Відсутні:Лега Ю,Г., Олійник О.В., Хижняк В.М., Бієвець Ю.В. 

 

 

Голова комісії -  Лега Ю.Г. 

Секретар -  Руснак Т.Г. 

 

Запрошені: 

 

Пасічник Сергій Леонідович – директор Департаменту інформаційної політики 

та комунікацій з громадськістю облдержадміністрації; 

Карманнік Роман Володимирович – директор Департаменту економічного 

розвитку і торгівлі облдержадміністрації; 

Сімушіна Оксана Іванівна – заступник директора Департаменту освіти і науки 

облдержадміністрації; 

Лепьошкіна Таміла Яківна – заступник директора Департаменту інвестиційно-

інноваційної політики та зовнішньоекономічних зв’язків облдержадміністрації; 

Зеленський Максим Вікторович – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації. 

Бабіченко Світлана Володимирівна – начальник бюджетного управління 

Департаменту фінансів  облдержадміністрації; 

У роботі  комісії взяла участь Коваленко Валентина Михайлівна – голова 

обласної ради. 

                                                      

                                             ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1.Про схвалення перспективного плану формування територіальних громад 

Черкаської області. 

 

Пасічник Сергій Леонідович                   - директор Департаменту інформаційної  

                                                                      діяльності та комунікацій  з  

                                                                 громадськістю облдержадміністрації 

 



2.Про внесення змін до Програми розвитку інформаційного простору 

Черкаської області на 2012-2016 роки. 

                                                                       

Пасічник Сергій Леонідович                   - директор Департаменту інформаційної  

                                                                      діяльності та комунікацій  з  

                                                                      громадськістю     облдержадміністрації 

 

3.Про внесення змін до Програми підтримки розвитку українського козацтва в 

Черкаській області на 2012-2015 роки. 

 

Пасічник Сергій Леонідович                   - директор Департаменту інформаційної  

                                                                      діяльності         та        комунікацій       з  

                                                                      громадськістю облдержадміністрації 

 

 

4.Про план реалізації Стратегії розвитку  Черкаської області на  період 2015-

2017 роки. 

 

Карманнік Роман Володимирович          - директор  Департаменту економічного 

                                                                       розвитку і торгівлі обласної державної 

                                                                       адміністрації 

 

5.Про внесення змін до рішення обласної ради від  21.01.2015 № 36-1/VІ «Про 

обласний бюджет на 2015 рік». 

 

Митюк Тетяна Сергіївна                           -заступник   директора    Департаменту 

                                                                      фінансів облдержадміністрації 

 

6.Про клопотання щодо присудження щорічної Премії Верховної Ради України. 

 

Сімушіна Оксана Іванівна                      - заступник  директора  Департаменту 

                                                                      освіти і науки облдержадміністрації 

 

7.Про обласну цільову програму з ліквідації наслідків надзвичайної ситуації та 

впровадження заходів з енергозбереження у Черкаському національному 

університеті імені Богдана Хмельницького. 

 

Сімушіна Оксана Іванівна                      - заступник директора Департаменту 

                                                                      освіти і науки облдержадміністрації 

 



8.Про хід виконання рішення обласної ради від 26.06.2012 № 16-4/VІ «Про 

програму розвитку туризму в Черкаській області». 

 

Лепьошкіна Таміла Яківна                         - заступник директора Департаменту 

                                                                         інвестиційно-інноваційної політики 

                                                                         та зовнішньоекономічних зв’язків 

 

9.Про депутатське звернення Касяна Василя Петровича. 

 

Лега Юрій Григорович                              - голова постійної комісії 

 

10.Про   план  роботи  постійної  комісії  обласної  ради з питань освіти, науки, 

культури, духовності, молодіжної політики та спорту на ІІ півріччя 2015 року. 

 

Лега Юрій Григорович                              - голова постійної комісії 

 

Різне. 

 

1.Про лист Департаменту освіти і науки облдержадміністрації (Лега Ю.Г.) 

 

2.Про лист Голови Федерації профспілок Черкаської області Шевченка Петра 

Васильовича  (Зеленський Максим Васильович). 

 

… 

 

9.СЛУХАЛИ:  

Легу Ю.Г. Про депутатське звернення Касяна В.П. Голова комісії зачитав 

звернення, в якому депутат Касян В.П. просить Департамент освіти і науки   

надати інформацію про шляхи вирішення фінансування закладів освіти до кінця 

поточного року. 

ВИСТУПИЛА: Сімушіна О.І., яка надала інформацію щодо порушеного 

питання, зокрема, зазначила, що освітня субвенція для області запланована в 

обсязі 1308,9 млн.грн. При затвердженні місцевих бюджетів освітню субвенцію 

відповідно розподілено. Для покращення фінансового забезпечення 

загальноосвітніх шкіл та утримання дошкільних підрозділів у навчально-

виховних комплексах з місцевих бюджетів також передбачено кошти. Проте 

наявний фінансовий ресурс не забезпечує у повному обсязі потребу в коштах на 

утримання навчальних закладів. Такий стан в першу чергу пов’язаний з ростом 

індексації заробітної плати, ріст якої у червні 2015 року порівняно з груднем 

2014 року відбувся майже у 4 рази, та значним зростанням тарифів на оплату 

спожитих енергоносіїв та комунальних послуг. Департамент освіти і науки 



облдержадміністрації неодноразово звертався до головного розпорядника 

освітньої субвенції – Міністерства освіти і науки України щодо виділення 

області додаткових коштів на покриття дефіциту за рахунок резервного фонду 

освітньої субвенції. Проте додатковий ресурс області не виділено. Внесеними 

змінами до ЗУ «Про загальну середню освіту» передбачено, що реорганізація і 

ліквідація загальноосвітніх навчальних закладів комунальної форми власності 

здійснюється за рішенням сесії місцевої ради без отримання згоди 

територіальної громади. Це дає можливість оперативно вирішувати питання 

удосконалення мережі закладів  освіти. Оскільки школи працюють за 

навчальним роком, то означена робота буде завершена до 1 вересня 2015 року. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала надану інформацію взяти до 

відома. 

ВИРІШИЛИ: надану інформацію взяти до відома. 

 

Голова комісії                                                                                        Ю.Г. Лега 

 

 


